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Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: Ο Dow Jones

υποχώρησε 1,01% ή κατά 280 μονάδες στις 27.503, ο S&P κατέγραψε απώλειες 0,66%

στις 3.093 μονάδες και ο Nasdaq κινήθηκε χαμηλότερα 0,55% στις 8.521 μονάδες. Στον

βιομηχανικό δείκτη, τη μεγαλύτερη άνοδο σημείωσαν οι μετοχές των Merck & Co (+0,5%)

και Verizon (+0,4%) ενώ τη μεγαλύτερη πτώση κατέγραψαν οι τίτλοι των Intel (-2,8%) και

Dow Inc. (-2,5%).

Πιέσεις ασκήθηκαν στη Wall Street μετά τη δήλωση του Ντόναλντ Τραμπ ότι η εμπορική

συμφωνία με την Κίνα μπορεί να κλείσει και μετά τις εκλογές του 2020. «Τα πηγαίνω πολύ

καλά όσον αφορά τη συμφωνία με την Κίνα, εάν το θέλω», είπε στους δημοσιογράφους.

«Δεν νομίζω ότι εναπόκειται στο αν αυτοί θέλουν να την κλείσουν, αλλά στο αν εγώ θέλω

να την κάνω. Θα δούμε τι θα γίνει», υποστήριξε.

Η κυβέρνηση των ΗΠΑ απείλησε να επιβάλλει επιπρόσθετους δασμούς έως και 100% στα

αγαθά που εισάγονται από τη Γαλλία, αξίας 2,4 δις. δολαρίων τον χρόνο, σε αντίποινα για

την επιβολή φόρου σε κολοσσούς του ηλεκτρονικού εμπορίου και των ψηφιακών

υπηρεσιών που θεωρεί ότι επιβαρύνουν αθέμιτα και «ασυνήθιστα» αμερικανικές εταιρείες.

Στο στόχαστρο της Ουάσινγκτον αναμένεται να μπουν εισαγόμενη γαλλική σαμπάνια,

τυριά, τσάντες και άλλα είδη, διασαφηνίζεται σε ανακοίνωση των υπηρεσιών του

αμερικανού αντιπροσώπου για το διεθνές εμπόριο (USTR) Ρόμπερτ Λάιτχαϊζερ. Οι απειλές

των ΗΠΑ για την επιβολή επιπρόσθετων δασμών σε γαλλικά προϊόντα είναι "απαράδεκτες"

και η ΕΕ προτίθεται να απαντήσει, δήλωσε νωρίτερα ο Γάλλος υπουργός Οικονομικών

Μπρουνό Λεμέρ.

Στο επίκεντρο οι εξελίξεις στις εμπορικές σχέσεις τόσο με την Κίνα όσο και με άλλες χώρες.

Μετοχές του FTSE LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΣΑΡ 8,36 0,48

TITC 18,36 0,44

ΟΤΕ 13,51 0,32

ΠΕΙΡ 3,002 -4,09

ΒΙΟ 3,61 -3,35

ΑΡΑΙΓ 8,14 -2,98

Βασικές Διεθνείς

Χρηματιστηριακές Αγορές

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

DOW JONES 30 27502,81 -1,01

NASDAQ 8520,64 -0,55

S&P 500 3093,20 -0,66

DAX 12989,29 0,19

FTSΕ 100 7158,76 -1,75

CAC 40 5727,22 -1,03

NIKKΕI 225 23135,23 -1,05

HANG SENG 26016,00 -1,42

ΩΡΑ ΧΩΡΑ – ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ

11.00 Ευρωζώνη: Σύνθετος PMI Markit (Nov) 50,3 50,3

15.15 ΗΠΑ: Μη Αγροτική Αλλαγή Εργασίας ADP (Nov) 140Κ 125Κ

17.00 ΗΠΑ: Μη-Βιομηχανικός Δείκτης ISM (Nov) 54,5 54,7
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Εταιρικές Ανακοινώσεις
- Μετά τη μείωση του μετοχικού κεφαλαίου, οι μετοχές της εταιρίας «ΕΛΒΕ ΑΝΩΝΥΜΗ

ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΚΗ ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΕΤΑΙΡΙΑ» είναι διαπραγματεύσιμες στο Χρηματιστήριο Αθηνών με νέα

ονομαστική αξία μετοχής €0,21 και χωρίς το δικαίωμα συμμετοχής στην επιστροφή κεφαλαίου

ποσού €0,25 ανά μετοχή στους μετόχους της εταιρίας με καταβολή μετρητών.

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

EUR/USD 1,1082 0,01

EUR/GBP 0,8529 0,04

GOLD SPOT 1483,45 0,97

COMEX SILVER 17,250 1,67

ICE WTI CRUDE 56,30 0,61

NATURAL GAS 2,440 4,77

ALUMINUM 1767,50 -1,30

COPPER 2,627 -0,89

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ALCOA 19,79 -2,66

APPLE 259,45 -1,78

AMAZON 1769,96 -0,65

GOOGLE 1294,74 0,46

GOLDMAN SACHS 212,24 -2,48

JP MORGAN 129,78 -1,29

BOEING 352,08 -0,87

FACEBOOK 198,82 -0,44

TWITTER 29,97 -1,48

NIKE 92,46 -1,18

EXXON MOBIL 67,88 -0,79

CATERPILLAR 140,06 -2,03

Οικονομικό Ημερολόγιο

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών: Ο Γενικός Δείκτης (ΓΔ)

του ΧΑ έκλεισε 1,31% χαμηλότερα στις 881,28 μονάδες με αξία συναλλαγών ύψους 76

εκατ. ευρώ συμπεριλαμβανομένων 5 εκατ ευρώ σε προσυμφωνημένες συναλλαγές.

Ο ΓΔ άνοιξε χαμηλότερα και μετά από κάποιες εναλλαγές προσήμου συνέχισε σε πτωτικό

έδαφος υποχωρώντας σταδιακά περισσότερο ενώ λίγες ήταν οι εισηγμένες μετοχές που δεν

έκλεισαν με αρνητικό πρόσημο. Ο δείκτης σημείωσε το υψηλό ημέρας (+0,13%) στις 10:45

και το χαμηλό ημέρας (-2,23%) στις 3:31. Οι περισσότεροι διεθνείς δείκτες με εξαίρεση το

Γερμανικό DAX κινήθηκαν πτωτικά.

Το δείκτη FTSE ASE Large Cap πίεσαν χαμηλότερα κυρίως οι Τράπεζα Πειραιώς (-4,09%),

Viohalco (-3,35%), Aegean (-2,98%), Jumbo (-2,75%) και Mytilineos (-2,39%) ενώ

περιόρισαν την πτώση του δείκτη οι Sarantis (+0,48%), Titan Cement International

(+0,44%) και ΟΤΕ (+0,32%).

Στο επίκεντρο το σημερινό Eurogroup όπου θα συζητηθεί η επιστροφή των κερδών των

κεντρικών τραπεζών από τα ομόλογα Ελληνικού Δημοσίου αλλά και η 4η μεταμνημονιακή

αξιολόγηση της Ελλάδας.
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Μετοχές του FTSE LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €)

ΟΠΑΠ 10,90 11,68

ΕΤΕ 2,952 9,67

ΟΤΕ 13,51 8,14

ΑΛΦΑ 1,886 7,75

ΕΥΡΩΒ 0,91 7,51

Βασικοί Δείκτες Χ.Α.

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%)

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 881,28 -1,31

FTSE LARGE CAP 2217,20 -1,34

FTSE MID  CAP 1181,39 -0,11

FTSE BANK 872,32 -1,42
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Ειδησεογραφία - Οικονομικά Γεγονότα

Μέχρι τις 13/12 ψηφίζεται ο "Ηρακλής", αρχίζει μια νέα εποχή για τις τράπεζες
Τη μεγάλη καμπή για τις ελληνικές τράπεζες θα σηματοδοτήσουν οι επόμενες μέρες, καθώς μέχρι τις 13 Δεκεμβρίου, θα ψηφιστεί με τη διαδικασία του κατεπείγοντος από τη Βουλή το νομοσχέδιο για το ελληνικό
Asset Protection Scheme, "Ηρακλής".

Η ψήφιση του νόμου για τον "Ηρακλή" θα βάλει το εγχώριο τραπεζικό σύστημα σε μια νέα εποχή, θέτοντας σε εφαρμογή τον μηχανισμό ταχείας μείωσης των κόκκινων δανείων και στρέφοντας τις τράπεζες στον
κύριο ρόλο τους, του χρηματοδότη της οικονομίας.

Ουσιαστικά, για τις τράπεζες ο "Ηρακλής" θα σηματοδοτήσει το τέλος μιας αντιπαραγωγικής εποχής, αποκλειστικής διαχείρισης του προβλήματος των NPLs και το ξεκίνημα μιας εποχής ανάπτυξης και αλλαγής
λειτουργικού μοντέλου, επικεντρωμένο στον πελάτη και προσαρμοσμένο στις εξελίξεις της τεχνολογίας και του ανταγωνισμού.

Στη νέα αυτή εποχή οι προκλήσεις για τις τράπεζες θα είναι η μετάβασή τους στην ψηφιοποίηση, η αύξηση των εσόδων και η μείωση του λειτουργικού κόστους. Όλα αυτά, ενώ θα αναδύεται επίσης η ανάγκη
προσαρμογής των τραπεζών στις αλλαγές που φέρνει στις επενδύσεις η κλιματική αλλαγή. Το κουβάρι των εξελίξεων που θα ξετυλίξει ο "Ηρακλής" θα αλλάξει πλήρως το τοπίο για τις τράπεζες και σε ένα χρόνο
από σήμερα, τίποτα δεν θα είναι το ίδιο.

Πέρα από τις εξελίξεις στις τράπεζες, η εφαρμογή του "Ηρακλή" θα δρομολογήσει άμεσα και την εξυγίανση της κεφαλαιαγοράς, φέρνοντας στη Βουλή τον Ιανουάριο σχετικό νομοσχέδιο.

Όπως ανέφερε χθες στο συνέδριο του Ελληνοαμερικανικού Επιμελητηρίου ο υπουργός Οικονομικών, Χρ. Σταϊκούρας, η κυβέρνηση προωθεί τη βελτίωση της εταιρικής διακυβέρνησης, πλαίσιο αδειοδοτήσεων
και εποπτείας των οργανισμών εναλλακτικών επενδύσεων, την προσαρμογή στους ευρωπαϊκούς κανονισμούς για τις τιτλοποιήσεις, την εναρμόνιση των κανονισμών για τη σύνταξη ενημερωτικού δελτίου με
στόχο τη διαφάνεια και την προστασία των επενδυτών, καθώς και τη βελτίωση της λειτουργίας των αμοιβαίων κεφαλαίων.

Στόχος της κυβέρνησης είναι η συνολική εξυγίανση και αναμόρφωση τραπεζικού συστήματος, κεφαλαιαγοράς και χρηματιστηρίου έτσι ώστε να ανακτηθεί η εμπιστοσύνη των επενδυτών και η χώρα να
προσελκύσει τα επενδυτικά κεφάλαια που έχει ανάγκη.

Θεμέλιος λίθος ο "Ηρακλής"

Ο "Ηρακλής" θα αποτελέσει τον θεμέλιο λίθο στην προσπάθεια αναστήλωσης του προφίλ της Ελλάδας στις διεθνείς αγορές.

Όπως ανέφερε χθες, μιλώντας στο συνέδριο του Ελληνοαμερικανικού Επιμελητηρίου, ο υφυπουργός Οικονομικών, αρμόδιος για τον χρηματοπιστωτικό τομέα, Γ. Ζαββός, ο "Ηρακλής" είναι μια λύση που
στηρίζεται στις αγορές, δεν επηρεάζει τους φορολογούμενους και δεν έχει καμία δημοσιονομική επίπτωση.

Επιπλέον, είναι καινοτόμα καθώς για πρώτη φορά, χώρα με μη επενδυτική βαθμίδα δίνει τη δυνατότητα στις τράπεζές της να βγουν στις αγορές και να αντλήσουν χρηματοδότηση (με τα ομόλογα των
τιτλοποιήσεων του "Ηρακλή"). Αυτό δε, γίνεται σε μια εξαιρετικά ευνοϊκή συγκυρία, καθώς μετά την αλλαγή κυβέρνησης έχει ενισχυθεί η εμπιστοσύνη των αγορών, ενώ και διεθνώς υπάρχει μεγάλη ανάπτυξη της
αγοράς ομολόγων, σε περιβάλλον αρνητικών επιτοκίων.

Η συστημική λύση του "Ηρακλή" θα αντιμετωπίσει μη εξυπηρετούμενα ανοίγματα ύψους 30 δισ. ευρώ, για τα οποία το Δημόσιο θα παράσχει κρατικές εγγυήσεις 12 δισ. ευρώ (εγγυώμενη τους senior τίτλους των
τιτλοποιήσεων).

Σημειώνεται ότι οι τράπεζες, πέρα από το όφελος του χαμηλού κόστους που θα κληθούν να καταβάλλουν για τις κρατικές εγγυήσεις, θα επωφεληθούν από τον "Ηρακλή" τόσο κεφαλαιακά (καθώς τα senior
ομόλογα που θα διακρατήσουν, θα μετρούν ως εποπτικά κεφάλαια), όσο και σε επίπεδο ρευστότητας (καθώς θα μπορέσουν να βγουν στις αγορές και να εκδώσουν ομόλογα, καλύπτοντας τις υποχρεώσεις
MREL). Capital.gr

Πειραιώς: Κατέβαλε τοκομερίδιο €165,466 εκατ. για τα CoCos
Η Τράπεζα Πειραιώς Α.Ε. ανακοινώνει ότι κατέβαλε χθες 02.12.2019 στο Ταμείο Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας (“TXΣ”) τοκομερίδιο ύψους 165,466 εκατ. ευρώ σε μετρητά, για τους τόκους έτους 2019 των
Μετατρέψιμων Ομολόγων (Contingent Convertible Instruments – “CoCos”), τα οποία κατέχει το ΤΧΣ.

Mytilineos: Τα 700 εκατ. και οι στόχοι για ΔΕΠΑ, Αλουμίνα και ΑΠΕ
Με ισχυρή ρευστότητα της τάξης των 700 εκατ. ευρώ και την εμπιστοσύνη που της επέδειξαν οι επενδυτές κατά τη διάρκεια της έκδοσης του Eurobond, η Mytilineos προχωρά στην υλοποίηση του αναπτυξιακού
της προγράμματος και αναζητά επενδυτικές ευκαιρίες που θα της δώσουν υπεραξίες.

Τα παραπάνω συμπυκνώνονται στα όσα είπε χθες ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της εισηγμένης Ευάγγελος Mυτιληναίος στη διάρκεια της ετήσιας ενημέρωσης των θεσμικών επενδυτών. Αυτή
πραγματοποιήθηκε λίγο μετά την επιτυχημένη έκδοση του ομολόγου των 500 εκατ. ευρώ, με τα κεφάλαια που αντλήθηκαν να προστίθενται στο ρευστό των 200 εκατ. που υπάρχει στα ταμεία της εταιρείας και να
χτίζουν μία γερή βάση για την εκτέλεση του επενδυτικού πλάνου και όχι μόνο…

Μάλιστα ο επικεφαλής της Mytilineos είπε ότι με αυτήν τη ρευστότητα ανοίγουν γραμμές χρηματοδότησης και σε συνδυασμό με τις χαμηλές δανειακές υποχρεώσεις των επόμενων ετών η εταιρεία έχει δυνατές
προοπτικές. Η μόνη υποχρέωση που υπάρχει είναι του ελληνικού ομολόγου των 300 εκατ. ευρώ που λήγει το 2022 (οι αποφάσεις για τη στρατηγική εξυπηρέτησης του θα ληφθούν στο πρώτο εξάμηνο του
2020), καθώς και του ομολόγου των 500 εκατ. που λήγει το 2024.

«Το cash flow σε συνδυασμό με την οργανική και συνετή ανάπτυξη είναι αυτό που μέτρησε για τους θεσμικούς επενδυτές και ιδίως τους ξένους δίνοντας την εμπιστοσύνη τους στη Mytilineos», όπως εξήγησε ο
ισχυρός άντρας της εταιρείας.

Ερωτηθείς για το που θα διατεθούν τα 500 εκατ. ευρώ του ομολόγου, περιέγραψε σε τίτλους το σχεδιαζόμενο επενδυτικό πλάνο που είναι η κατασκευή της μονάδας ηλεκτροπαραγωγής φυσικού αερίου ισχύος
826 Μεγαβάτ, τις δραστηριότητες της ΜΕΤΚΑ EGN και τις ΑΠΕ, ενώ δεν απέκλεισε και άλλες επενδυτικές κινήσεις. Επικαλούμενος την άνοδο των assets στην Ελλάδα, λόγω της επανάκαμψης της οικονομίας,
είπε πως πια δεν δίνεται τίποτα δωρεάν και οι όποιες κινήσεις της εισηγμένης θα είναι μελετημένες και προσεκτικές και χωρίς ανάγκη εντυπωσιασμού.

Το οικονομικό κλίμα – Οι προοπτικές όμως της εταιρείας μετά από την έξοδο της στις διεθνείς αγορές δεν σταματούν εδώ. Ο Ευάγγελος Mυτιληναίος άδραξε την ευκαιρία να δείξει κι άλλες…

Όταν ρωτήθηκε για το αν η εταιρεία σκοπεύει να μεταφέρει την έδρα της στο εξωτερικό απάντησε πως «η έκδοση του Eurobond έδειξε την εμπιστοσύνη των αγορών και πως είμαστε αποδεκτοί από αυτές. Αν
θέλαμε να κάνουμε μεταφορά έδρας θα ήταν επιτυχημένη», είπε αλλά πρόσθεσε: «Από την άλλη μεριά, όμως, έχουμε νέες κυβερνητικές πολιτικές φιλικές προς τις επενδύσεις. Ταυτόχρονα ήδη προχωρά στη
μείωση της φορολογίας στο 24% για τη χρήση του 2019 και έχει εξαγγελθεί και η περαιτέρω υποχώρηση στο 20% για τη χρήση του 2020. Συνεπώς δεν τίθεται θέμα μεταφοράς της έδρας μας όσο υλοποιούνται
οι εξαγγελίες», τόνισε.

Η ΔΕΠΑ – Ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της εταιρείας απάντησε και σε ερώτηση για το ενδεχόμενο διεκδίκησης της ΔΕΠΑ, για την οποία, όπως έγραψε προχθές το Euro2day.gr, μέχρι τέλος του
Ιανουαρίου το ΤΑΙΠΕΔ θα δημοσιεύσει την πρόσκληση εκδήλωσης ενδιαφέροντος για τη ΔΕΠΑ Εμπορίας και έως τις 15 Δεκεμβρίου για τη ΔΕΠΑ Υποδομών.

Ο κ. Mυτιληναίος δεν έκρυψε τις επενδυτικές του διαθέσεις για τον κλάδο της εμπορίας σημειώνοντας ότι «μας ενδιαφέρει πάρα πολύ». Αν κι επιφυλάχθηκε να τοποθετηθεί με μεγαλύτερη σαφήνεια όταν θα δει
τους όρους τους διαγωνισμούς.

Ο ίδιος δείχνοντας παράλληλα και τη δυναμική της Mytilineos στο φυσικό αέριο υπογράμμισε πως το μερίδιο της είναι στο 35%, ενώ στο LNG κατέχει το 45%. Συνεπώς θα πρέπει να δεσμευτεί η εταιρεία του αν
αποκτήσει τη ΔΕΠΑ, έναντι της Επιτροπής Ανταγωνισμού ώστε να αφήσει πελάτες της στην αγορά. «Είμαστε συνειδητοποιημένοι», είπε χαρακτηριστικά.

Το στοίχημα των ΑΠΕ – Έμφαση έδωσε ο κ. Mυτιληναίος και στην ανάπτυξη της εταιρείας στις ΑΠΕ, αλλά και συνολικά στο θέμα της πράσινης ενέργειας. Μάλιστα ιδίως ως προς το τελευταίο, τόνισε την
αναγκαιότητα ώστε το Αλουμίνιον της Ελλάδας να είναι «πράσινο» έως το 2030 επικαλούμενος τη μεγάλη στροφή που παρατηρείται στη διεθνή κοινότητα ως προς την αντιμετώπιση της κλιματικής αλλαγής. «Οι
επενδυτές αλλά και οι καταναλωτές, στις ξένες αγορές, επιλέγουν πια τις εταιρείες με χαμηλό και μηδενικό περιβαλλοντικό αποτύπωμα», αφηγήθηκε.

Σε ό,τι αφορά τις ΑΠΕ, και τις δραστηριότητες της Mytilineos, ο πρόεδρος της προϊδέασε τους επενδυτές για εντυπωσιακά νέα. Όπως είπε έχει τεθεί σε εφαρμογή το σχέδιο του τομέα EPC της εταιρείας για
ηλιακά έργα τα οποία αναπτύσσονται με τη μέθοδο BOT δηλαδή κατασκευή, λειτουργία και μεταβίβαση. Ήδη φωτοβολταϊκά συνολικής ισχύος 47 Μεγαβατ στην Ελλάδα είναι σε φάση διαγωνισμού πώλησης με
τα margins (περιθώρια) που θα αποκομίσει η εταιρεία από την πώληση να είναι θετικά. Ανήγγειλε τέτοιους διαγωνισμούς και για έργα στην Αυστραλία.

Σε ό,τι αφορά το χαρτοφυλάκιο που θα κρατήσει η Mytilineos σε ΑΠΕ αυτό ανέρχεται σε 200 με 300 Μεγαβάτ και θα είναι έτοιμα έως το 2021.

Η επένδυση της αλουμίνας – Ο κ. Mυτιληναίος ρωτήθηκε και για την εξαγγελθείσα επένδυση της κατασκευής νέου εργοστασίου παραγωγής αλουμίνας.

Σύμφωνα με τον ίδιο η τελική επενδυτική απόφαση θα ληφθεί τον Μάρτιο του 2020. Όπως είπε την ερχόμενη εβδομάδα θα είναι σε θέση να γνωρίζουν τα αποτελέσματα της τεχνικής μελέτης (κοστολόγια,
εξοπλισμός, ποιότητες βωξίτη), ενώ παράλληλα τρέχουν και οι διαδικασίες της αδειοδότησης. Κατά τον ίδιο αν ξεκινήσει η κατασκευή του εργοστασίου σε 2,5 με 3 χρόνια αυτό θα είναι έτοιμο να λειτουργήσει.

Ο κ. Mυτιληναίος αναφερόμενος σε ένα από τα κριτήρια για τη λήψη της επενδυτικής απόφασης είπε πως θα πρέπει να δίνει τουλάχιστον 100 εκατ. ευρώ στα EBITDA της εταιρείας.

Η μεταλλουργία – Πολλές από τις ερωτήσεις των επενδυτών αφορούσαν το εργοστάσιο της Αλουμίνιον της Ελλάδος.

Ο πρόεδρος και διευθύνων σύμβουλος της εταιρείας ανακοίνωσε την εφαρμογή του τέταρτου προγράμματος μείωσης κόστους, το «Ήφαιστος». Ο στόχος είναι τα 120 εκατ. ευρώ εκ των οποίων τα 50 εκατ. ευρώ
θα είναι περικοπές one off. Περιέγραψε τις προκλήσεις που αντιμετώπισε η μεταλλουργία την περασμένη χρονιά με την πτώση των διεθνών τιμών των commodities αναφερόμενος στις πρακτικές αντιστάθμισης
κινδύνου που εφάρμοσε η εταιρεία.

Η ΛΑΡΚΟ – Ο κ. Mυτιληναίος ρωτήθηκε για το αν η εταιρία του ενδιαφέρεται για τη ΛΑΡΚΟ. «Τη ΛΑΡΚΟ την πίστευα πάντα», είπε και συνέχισε: «Τα τελευταία 20 χρόνια έχω δει τέσσερις υπουργούς
Οικονομικών που είχαν την αρμοδιότητα. Τον Γιάννο Παπαντωνίου, τον Γιώργο Αλογοσκούφη, τον Γιάννη Παπαθανασίου και τον Γιάννη Στουρνάρα. Η ΛΑΡΚΟ χρειάζεται πάρα πολλά: Αλλαγή λειτουργίας,
νοοτροπίας και πάρα πολλές επενδύσεις. Σήμερα δεν νομίζω ότι θα επιδιώξω να συναντήσω τον αρμόδιο υπουργό Ενέργειας για αυτό το θέμα», κατέληξε κλείνοντας με τον τρόπο αυτό το ενδεχόμενο νέου
επενδυτικού ενδιαφέροντος. Euro2day.gr
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